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ZÁPIS Z ŘÁDNÉHO ZASEDÁNÍ AS KTF UK
DNE 25. LEDNA 2023

PREZENČNÍ LISTINA

Přítomní členové senátu
doc. PhDr. Josef Bartoň. Th.D.
Ondřej Kříž
doc. PhDr. Viktor Kubík, Ph.D.
prof. PhDr. Michaela Ottová, Ph.D.

PhDr. Milan Pech, Ph.D.
doc. Mgr. David Svoboda, Ph.D.
Bc. Tereza Wiendlová

Omluvení členové senátu

prof. PhDr. Vít Vlnas, Ph.D.
Mgr. Michaela Falátková, Ph.D.
Mgr. ThLic. Karolína Štauberová
Bc. Zdeněk Barták
doc. PhDr. Marek Šmíd, Ph.D.

Hosté
Ing. Luděk Knorr – tajemník
prof. PhLic. Vojtěch Novotný, Th.D. – děkan 
doc. Jaroslav Brož, Th.D., S.S.L.– proděkan pro

studium

PhDr. Markéta Jarošová, Ph.D. – proděkanka pro
zahr. vztahy

Mgr. Tereza Panošková
Tereza Dušková – zapisovatelka

ZÁPIS

Zahájení, určení skrutátorů
Sen. Kříž zahájil zasedání ve 14.02, přivítal všechny přítomné členy senátu a hosty. Jako
skrutátoři byli navrženi a tichým souhlasem schváleni sen. Ottová a sen. Kubík.

Schválené usnesení: AS KTF UK určil skrutátory (sen. Ottová a sen. Kubík).

Schválení programu
Byl předložen tento navrhovaný program:

1. Zahájení, určení skrutátorů.
2. Schválení programu.
3. Kontrola a schválení zápisu ze zasedání AS KTF UK dne 30. listopadu 2022.
4. Vystoupení děkana fakulty, členů kolegia děkana, dotazy.
5. Různé.

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0.
Schválené usnesení: AS KTF UK schválil program zasedání.



Kontrola a schválení zápisu z řádného zasedání AS KTF UK dne 30. listopadu 2022
Sen. Kříž konstatoval, že zápis byl rozeslán. Žádné připomínky k němu vzneseny nebyly.

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0.
Schválené usnesení: AS KTF UK schválil zápis z řádného zasedání AS KTF UK konaného
dne 30. listopadu 2022.

Vystoupení děkana fakulty, členů kolegia děkana, dotazy
Děkan Novotný všechny přítomné pozdravil a omluvil nepřítomné proděkany. Nad rámec
podkladů doplnil bod, který se týkal akreditací studijních programů filozoficko – etických, nyní
probíhá devadesátidenní lhůta na jejich projednání v radě pro vnitřní hodnocení. Akreditace pro
obor Evropské dějiny a literatura (EDL) je stále ve fázi vkládání podkladů do informačního
systému. Děkan informoval o novoročním setkání s rektorkou UK, ke kterému došlo 19. 1.
2023, hlavním tématem byl způsob spolupráce mezi rektorátem a fakultami. Další bod, který
doplnil, se týkal propagace oborů. Informoval o dni otevřených dveří, který se koná v termínu
28. 1. 2023 a o vysílání ambasadorů z řad studentů KTF na střední školy, pro DEK je tato věc
v gesci sen. Šmída a pro ÚDKU je v gesci sen. Ottové.

Sen. Bartoň se otázal na podrobnosti k tomuto vysílání ambasadorů. Sen. Ottová odpověděla, že
pro tyto dva obory byl zvolen společný postup, kdy při návštěvě středních škol budou
ambasadoři nabízet oba tyto programy. Střední školy byly na začátku ledna rozděleny, dalším
krokem bude oslovit tyto školy s propagačními materiály. V tomto momentě je postup pozdržen,
propagační materiál má ÚDKU připraven a čeká se na dotvoření propagačních materiálů DEK.
Tento týden by tyto materiály měly odejít na konkrétní střední školy s nabídkou vstupů
ambasadorů a k tomu je připraveno školení pro ambasadory. Na závěr sen. Ottová dodala, že to,
jak bude vystoupení ambasadorů vypadat, se musí ještě upřesnit. Děkan Novotný doplnil, že
sen. Šmíd tento týden již své školy obeslal a v pátek má vystoupit první ambasador na střední
škole, školení jejich ambasadorů se již uskutečnilo. Sen. Ottová odpověděla, že v tomto případě
dostatečně nefunguje komunikace, protože obesílání škol by mělo probíhat koordinovaně. Mgr.
Panošková informovala, že v pondělí měla obdržet od DEK propagační materiál, který obdržela
teprve dnes. Sen. Ottová vytkla (nepřítomnému) sen. Šmídovi nedostatky v koordinaci
domluveného postupu.

Děkan Novotný dále informoval o proběhlém workshopu na téma strategické plánování, který
absolvovalo rozšířené kolegium děkana, o připravované revizi opatření děkana k sestavování
individuálního studijního plánu doktorského studia a o ústní rezignaci dr. Tichého na funkci
vedoucího katedry pastorálních oborů a právních věd. Nakonec děkan informoval o setkání
děkanů všech teologických fakult, které proběhlo v budově KTF a výstupem je dohoda o vzniku
Asociace děkanů teologických fakult.

Proděkan Brož informoval o změnách v SIS, o diskusi k novele o SZZ v písemné podobě,

o připraveném zápisu do LS, který bude spuštěn v pondělí.

Proděkanka Jarošová informovala o spolupráci v programu Erasmus, o setkání proděkanů UK,
kde bylo oznámeno, že koncem ledna by měla být spuštěna aplikace Erasmus Without Paper.
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Sen. Kříž se otázal, jak se momentálně pracuje na reakreditaci DEK s ohledem na připomínku
sen. Kubíka (srovnej usnesení a zápis z minulého zasedání) k překontrolování kreditového
systému. Děkan Novotný odpověděl, že došlo ke kontrole a pracuje se na úpravě. Sen. Ottová se
otázala na podrobnosti a posun v projektu NPO (finance na doktorandy). Tajemník Knorr
stručně informoval o posunu a o možnostech čerpání peněz z tohoto projektu.

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0.
Schválené usnesení: AS KTF UK vzal na vědomí rozpravu s děkanem KTF UK a se členy
kolegia děkana.

Různé
Děkan Novotný promluvil o pravidlech rozdělování prostředků programu Cooperatio.
Cooperatio má pravidla stanovená rektorátem a v nich stojí také to, že děkan je povinen stanovit
pravidla, na jejichž základě mají být prostředky programu rozdělovány mezi jednotlivé vědní
oblasti, tato pravidla poté schválí AS KTF UK. Příprava pravidel je naplánována obratem, aby
mohlo být připraveno čerpání. Znamená to, že na následujícím zasedání AS KTF UK by děkan
přišel již s návrhem příslušného opatření a žádal AS KTF UK, aby o opatření rokoval a schválil
je. Požádal tedy o předjednání otázky struktury čerpání, jmenovitě dílčích projektů. Pracovníci
fakulty by si poté připravili dílčí projekty a hned po vydání opatření děkana (to jest po schválení
jeho návrhu ze strany AS) by došlo ke schvalování těchto projektů na konci února. Děkan
představil strukturu čerpání a dodal, že dokument bude v zásadě kopírovat loňské opatření,
neboť se loňská praxe osvědčila.

Sen. Kříž otevřel rozpravu k tomuto bodu. Sen. Ottová řekla, že badatelsky je toto vítaná činnost
a ze strany fakulty jde za daných okolností o ideální způsob podpory vědecké činnosti. Sen.
Ottová požádala, aby proděkan Jinek zvážil doplnění formuláře na podání projektu, protože ve
stávajícím formuláři hodnotící komisi chybí dostatečné zdůvodnění projektu.

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0.
Schválené usnesení: AS KTF UK předběžně rokoval o připravovaných pravidlech struktury
programu Cooperatio na rok 2023. AS KTF UK podporuje záměr zachování dílčích projektů
Cooperatio, jak tomu bylo v roce 2022.

Hlasování: pro 7, proti 0, zdrželi se 0.
Schválené usnesení: AS KTF UK vzal na vědomí a projednal informace z bodu Různé.

UKONČENÍ

Sen. Kříž ukončil zasedání v 15:26 a poděkoval všem přítomným za účast.

doc. PhDr. Josef Bartoň, Th.D.
místopředseda AS KTF UK

Ondřej Kříž
místopředseda AS KTF UK

Za správnost:
Tereza Dušková, zapisovatelka
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